
Zápis z jednání OR DS KIN 13. února 2012 

 
Přítomni: Rychtecký, Waic, Heller, Dvořáková, Hendl, Čáslavová, Pavlů, Drnek, Hošek 

Omluven: Kučera 

Hosté: Kračmar, Süss 

 

1. Kontrola splnění (nesplnění) uložených studijních povinností po výročních zprávách. 

Z 20 studentů splnilo studijní povinnosti 19. Nesplnil Mgr. Dastlík, OR navrhuje ukončení studia. 

 

2. Kritéria pro posuzování disertačních prací 

Prof. Rychtecký předložil návrh na vypracování jednotných kritérií pro posuzování disertačních 

prací. Po diskusi OR konstatuje, že jednotná kritéria mohu přispět k objektivnějšímu a jednotnému 

posuzování disertací a doporučuje dopracování kritérií. Členové OR po prostudování pošlou 

případné úpravy či doplnění k rukám předsedy OR do 15. března 2012. 

 

3. Návrh pro VR na doplnění seznamu schválených nehabilitovaných pracovníků  

pro komise pro státní doktorské zkoušky: 

- Mgr. ondřej Pecha, Ph.D. 

- Mgr. Michal Peliš, Ph.D. 

OR souhlasí. 

 

4. Návrh pro VR na schválení nových školitelů KIN včetně kreditních kursů  

OR projednávala žádosti o zařazení mezi školitele kinantropologie: 

- doc. PaedDr. Milada Krejčí, CSc., JČU 

- doc. PhDr. Soňa Jandová, Ph.D., TUL 

- doc. PaedDr. Ladislav Bláha, Ph.D., UJEP  

V diskusi zazněly argumenty pro i proti, včetně nutnosti dořešení pracovně právních záležitostí 

mimofakultního školitele i studenta.  

OR DS KIN hlasovala takto: 

- Zásadně proti rozšiřování školitelské kapacity na jiné fakulty: 3 hlasy 

- Znovu posoudit všechny aspekty a důsledky rozšiřování okruhu externích školitelů: 6 hlasů 

 

5. Návrh na nové kreditní kursy: 

OR souhlasí s těmito kreditními kursy: 

- Martínková: Filosofie tělesnosti 

- Petr: Nutriční genomika 

- Čechovská: Pohybové intervence ve vodním prostředí 

 

6. Požadavek na zkvalitnění studia: 

Děkan a proděkan pro vědu požádali OR o zvážení kritérií pro přijímací řízení a celé doktorské 

studium, zvláště v souvislosti s připravovaným rozdělením kinantropologie na dva obory 

(společenskovědní KIN a biomedicínskou KIN):  

- Především je nutné zvýšit kvalitu studia, tj. požadovaných hlubších znalostí.  

- Dále je nutné zvýšit kvalitu publikovaných výstupů studia, zvláště v biomedicínské KIN, tj. 

požadovat články s IF.  

- Navázat užší spolupráci s lékařskými fakultami  

- Požadovat publikační činnost již v průběhu studia, nikoliv až při obhajobě 

- Za systematickou praktickou činnost v laboratoři umožnit získání kreditu 

- Seznámit školitele s nově stanovenými kritérii a vyžadovat jejich plněníOR DS KIN 

souhlasí s návrhem na zvýšení kvality studia. Do 15. dubna vypracují členové OR návrhy, 

které budou předloženy na příštím jednání OR na začátku května. 

 

7. Různé 

- Informace doc. Koláře o pozastavení kreditního kursu Vývojová kineziologie z důvodu 

pracovního vytížení 


